SADDLEBACK NOTES

A FAITH THAT HELPS ME SEE THE TRUTH

James: A Faith That Works When Life Doesn't – Part 27 Rick Warren 11 Oct 2020

"People always think they're doing the right thing, but in the end it leads to their death." - Proverbs 16:25

"The human mind is the most deceitful of all things. It is incurable. No one can understand how deceitful it is " - Jeremiah 17:9 (GW)

SOME WAYS I DECEIVE MYSELF AND DESERVE ALL I HAVE 1. WHEN I THINK I'VE "DON'T BE DECEIVED, dear brothers and sisters. Every good gift you have is a perfect present from God above. It has come down from the Father who created all of the heavenly lights." - James 1:16-18 2. WHEN I THINK HEARING GOD'S WORD MEANS THAT I'VE OBEYED IT "Do not merely listen to the Word, and so DECEIVE YOURSELVES. You must DO what it says to do!" - James 1:22 Jesus: "Now that you know these things, you will be blessed IF you DO them!" - John 13:17 (NIV) 3. WHEN I THINK I'M MATURE BUT I DON'T MY MOUTH "If you think you are religious but you do not control your tongue, then your religion is worthless and you DECEIVE YOURSELF." - James 1:26 (TEV) 4. WHEN I ASSUME MY VIEWPOINT IS WHAT GOD THINKS "You say to God, 'My beliefs are flawless and I can't be blamed for anything." - Job 11:4 (NIV/NJB) The Lord says "My thoughts are completely different from yours! And my ways are far beyond anything you could imagine. For just as the heavens are higher than the earth, so are my ways higher than your ways and my views are higher than your views." - Isaiah 55:8-9 (NLT) WITH BEING WISE 5. WHEN I CONFUSE KEEPING

SADDLEBACK NOTES

6.	WHEN I THINK I HAVE THE RIGHT TO JUDGE OTHERS "God is the only lawgiver and judge. He alone can save and destroy. So, who do you think you are, to judge someone else?" - James 4:12 (TEV)		
	"If you think you're something when you're really nothing, you are only deceiving yourself." - Galatians 6:3 (TEV)		
7.	7. WHEN I THINK WRONG WON'T INFLUENCE ME		
	"Don't fool yourself. 'Bad companions will ruin good character.'"		
	- 1 Corinthians 15:33 (TEV)		
8. WHEN I THINK I CAN SIN WITHOUT CONSEQUENCES			
	"Do not deceive yourselves; no one makes a fool of God. You will reap exactly		
	what you've planted." - Galatians 6:7 (TEV)		
	"If we claim to be without sin, we <u>deceive ourselves</u> and the truth is not in us." - 1 John 1:8 (NIV)		
HOW CAN I WORK ON MY BLINDSPOTS?			
1. ASK GOD FOR			
	Job: "Teach me what I cannot see; if I've done wrong, I will not do so again." - Job 34:32 (NIV)		
2. ASK MY SMALL GROUP FOR HELP			
"Fools think they need no advice, but the wise listen to others."			
	- Proverbs 12:15 (NLT)		
	"Look closely at yourselves. Test yourselves to see if you are living the faith." - 2 Corinthians 13:5a (NCV)		
3.	ASK JESUS TO ME		
	Jesus said, "I have come to give sight to the blind and to show those who think they see that they are really blind." - John 9:39b (NLT)		
	David: "None of us can see our own errors; So, DELIVER ME, LORD, from my hidden faults!" - Psalm 19:12 (TEV)		

"Don't fool yourself. Don't think that you can be wise merely by being up-to-date

"You are trusting in deceptive words that are worthless." - Jeremiah 7:8 (NIV)

Saddleback.hk

1. earned 2. control 3. current 4. friends 5. clarity 6. change

- 1 Corinthians 3:18 (The Message)

with the times."

SADDLEBACK NOTES

助我看見真相的信心

雅各書:在人生困境中活出真信心-第二十七部 華理克牧師 11 Oct 2020

"人們總是以為自己做得對,最終卻導致滅亡。" - 箴言 16:25 (意譯) "萬物中最詭詐的是人心,它邪惡得不可救藥,誰真正知道它有多壞呢?" - 耶利米書 17:9 (新普及譯本) 一些我們自欺的方式 1. 當我認為我擁有的一切都是我 "不要上當,親愛的弟兄姊妹。你們擁有的一切美善恩賜,都是天上的主賜予 的完美禮物,是從創造天上眾光的天父賜下的。" - 雅各書 1:16-18 (意譯) 2. 當我以為聽到祂的話語就等於遵行了 "不要只是聽道,自己欺騙自己,你必須照着做!" - 雅各書 1:22 (意譯) 耶穌: "現在你們知道了這些事,如果照着去做,上帝就會賜福給你們。" - 約翰福音 13:17 (新普及譯本) 3. 當我自以為成熟,卻不 白己的嘴巴 "如果你們説自己虔誠,卻不控制自己的舌頭,那就是自欺,你們的虔誠是沒 有用的。" - 雅各書 1:26 (新普及譯本) 4. 當我認為我的觀點就是上帝的想法 "你對上帝説:「我的信仰是無瑕的,而我是無可指責的。」" - 約伯記 11:4 (NIV/NJB 意譯) "上主説:「我的意念不同於你們的意念,我的道路遠超過你們的想像。正如 諸天高過大地,我的道路高過你們的道路,我的意念也高過你們的意念。」" - 以賽亞書 55:8-9 (新普及譯本) 5. 當我把緊貼 和智慧混為一談 "不要自欺。别以為單靠緊貼時代,就可以變得明智。" - 哥林多前書 3:18 (信息本意譯) "你們相信那空洞的謊言。" - 耶利米書 7:8 (NIV 意譯)

SADDLEBACK NOTES

6. 當我認為自己有權評斷別人

"唯有上帝是設立律法和審判的,唯獨他能拯救也能毀滅。那麼,你以為自己是誰,竟敢評斷別人呢?" - 雅各書 4:12 (TEV 意譯)

"人若沒有甚麼了不起,卻自以為了不起,就是自欺。"

- 加拉太書 6:3 (新漢語譯本)

7. 當我認為 影響不到我

"你們不要自欺,「近朱者赤,近墨者黑」!" -哥林多前書 15:33 (TEV 意譯)

8. 當我認為犯罪是可以沒有後果的

"你們不要自欺,也不要欺騙上帝。一個人種甚麼,就收甚麼。" - 加拉太書 6:7 (現中修訂版)

"如果我們說自己沒有罪,就是欺騙自己,真理也不在我們裏面。" - 約翰一書 1:8 (新漢語譯本)

我如何消除自己的盲點?		
1. 祈求上帝讓你 約伯:"我所看不到的求你指教我,我若行了罪	孽,必不再行。" - 約伯記 34:32 (新譯本	
2. 請我的小組幫忙 "愚昧人自以為是,智慧人接受規勸。"	- 箴言 12:15 (新普及譯本)	

"你們要考驗自己,省察自己,看看你們是否過著信心的生活。" - 哥林多後書 13:5 上 (現中修訂版)

3. 祈求耶穌 我

耶穌說: "「我來…就是要讓瞎眼的能看見,讓那些自以為看得見的人知道, 其實他們是瞎眼的。」" - 約翰福音 9:39 下 (新普及譯本)

大衛:"我們都看不見自己的錯誤,所以,上主啊,拯救我脫離隱而未現的過錯。" - 詩篇 19:12 (TEV 意譯)

1. 賺來 2. 控制 3. 世事 4. 損友 5. 看清楚 6. 改變

Saddleback.hk | facebook.com/saddlebackhongkong | contact@saddleback.hk

Saddleback.hk | facebook.com/saddlebackhongkong |

contact@saddleback.hk